
Analýza usnesení předsednictva – rok 2022 a 2023 
do jednání předsednictva 7.6.2023 

 
Jednání předsednictva 30.3.2022 
Příprava pro republikové shromáždění delegátů svazu v Koutech 
Shromáždění proběhlo dle příprav. 
Další úkoly,  založení účtu – proběhlo 
  Žádost ministra o pomoc – nepomůže 
  Dohodnutá účast na jednání MŽP 11.4.2022 – účel- škody způsobené chráněnými 
šelmami – podrobnos  splnění může sdělit Mgr. Kováč jakožto účastník jednání – článek 1f z jednání 
předsednictva 14.4.2022. 
  Připojení dlužných faktu po zesnulém Ing. Tichém k pozůstalostnímu řízení 
 
Jednání předsednictva 14.4.2022 
Zásadní čás  jednání:  Zpracování webu pro administraci dotací na ovce a kozy. 
   Navýšení finančních prostředků pro vybrané krajské akce 
   Sberbank – stále trvá 
   Řešení různých záležitos  ohledně financí členové versus svaz - splněno 
 
 
Jednání předsednictva 30.5.2022 
Zásadní čás  jednání:  Návrh pro MZe na dotační tul na plemenné bahnice a kozy – splněno 
   Jednání s p. V. Faigelem o dalším postupu pracováni na dotační aplikaci 
   Vy pování chovatelů do nově zřizované pracovní skupiny pro zpracování 
podmínek jak ovce a kozy začlenit do Národních dotací Welfare 
 
 
Jednání předsednictva 27.6.2022 
Řešení webové aplikace pro dotace (stále se problém opakuje) 
Vlk 
Gumičky - vyřešeno 
 
Jednání předsednictva 19.9.2022 
Podstatné čás  jednání:S p. V. Faigelem  bylo projednáno dokončení webu na konec října 
   Vlk 
   Předsednictvo sestavilo pracovní skupinu pro Welfare 
 
 
Jednání předsednictva 4.11.2022 
Zásadní čás  jednání: S panem Faigelem byly domluveny přesná pravidla ohledně webu. 
   Poplatky za klasifikaci a zápisy do PK – už běží 
   Výstava Brno 
   Úprava vzhledu obálky zpravodaje – v běhu 
 
 
Jednání předsednictva 28.11.2022 
Toto jednání je soustředěno na výskyt vlka obecného a ochranu pro  němu, v revizní komisi je toto 
téma často probíráno, vracel bych se v tématu, proto nebudu v této analýze znovu opakovat. 
Další bod: dotace na gene cký fond – je v běhu 

 



 

Jednání předsednictva 6.2.2023 
Z projednávaných bodů: Předsednictvo projednávalo předběžný výsledek hospodaření, dále 
 kontrolu hospodaření jsme prováděli sami osobně ve Zlobici, kde jsme nenašli rozpor v 
 hospodaření, jak bylo uvedeno v naší zprávě. 
    Navýšení mezd zaměstnanců. 
    Cestovné 
    Informace o schválení újmové vyhlášky 
Z diskuze mj.: Předsednictvo se dohodlo jmenovat pracovní skupinu na vytvoření so waru na 
  správu plemenných knih, příp. dotazy by mohl poskytnout Mgr Kováč, neboť je  
  členem skupiny 
 

Jednání předsednictva  3.4.2023 
 Tohoto jednání jsme jako RK byli účastni, neboť se projednávali naše připomínky a dále byly 
 podány informace o připravovaných akcích. 
 
 

Jednání předsednictva   7.6.2023 
Z jednání:  Projednání stavu pohledávek k datu jednání 
  Informace a zhodnocení proběhlých hlavních akcí 
  Informace o schůzkách na kterých byli účastni členové předsednictva a vedení svazu 
 
 
Závěr 
 Předsednictvo a vedení svazu pracuje svědomitě a s nasazením ve prospěch členů celého svazu 
a jejich zvířat. Problémy, které při fungování spolku nastanou, řeší neodkladně a ku prospěchu všech 
členů svazu. Kontrola hospodaření svazu za rok 2023 bude provedena revizní komisí osobně na Zlobici. 
 
 
 
Analýzu zpracoval:   Radek Říha 
 
               schválil a souhlasí:    členové RK 
 
 

 


